

4501	Natural cork, raw or simply prepared; waste cork; crushed, granulated or ground cork:
4501.10.00	- Natural cork, raw or simply prepared
4501.90.00	- Other
5201.00	Cotton, not carded or combed
5301	Flax, raw or processed but not spun; flax low and waste (incl. yarn waste and gartnetted stock)
5302	Ture hemp (Cannabis sativa L.), raw or processed but not spun: low and waste of true hemp (incl. yarn waste and gartnetted stock)

ANNEX II*
(referred to in paragraph 3, Article 4)

Agricultural Products To Be Excluded From The Concessional Regime On The Importation Of The Products Originating In Bosnia And Herzegovina To The Republic Of Turkey

PRODUCT CODE	PRODUCT DESCRIPTION
0102	Live bovine animals
0104	Live sheep and goats
ex 0105	Live poultry; that is to say fowls of the species <i>Gallus domesticus</i>
0201	Meat of bovine animals, fresh or chilled
0202	Meat of bovine animals, frozen
0204	Meat of sheep or goats, fresh, chilled or frozen
0206	Edible offal of bovine animals, swine, sheep, goats, horses, asses, mules or hinnies, fresh, chilled or frozen
ex 0207	Meat and edible offal, of the fowls of the species <i>Gallus domesticus</i> , fresh, chilled or frozen

4501	天然软木，原生的或简单加工的；软木废料；粉碎的、粒状的或研磨的软木：
4501.10.00	- 天然软木，原生的或简单加工的
4501.90.00	- 其他
5201.00	棉花，未精梳或未梳的
5301	亚麻，原生的或加工的但未纺纱；亚麻废料和废料（包括纱线废料和打包废料）
5302	大麻（大麻），原生的或加工的但未纺纱：大麻废料和废料（包括纱线废料和打包废料）

附件二*
(见 段落 3,第4条)

波斯尼亚和黑塞哥维那原产的农产品进口至土耳其共和国的优惠制度下的排除产品

产品代码	产品描述
0102	活牛
0104	活羊和山羊
ex 0105	活禽；即家鸡（ <i>Gallus domesticus</i> ）
0201	牛肉，新鲜或冷藏
0202	牛类动物的肉类，冷冻
0204	羊肉或山羊肉，新鲜，冷藏或冷冻
0206	牛类动物、猪、羊、山羊、马、驴、骡或<euro-hinny>的可食用内脏，新鲜，冷藏或冷冻
ex 0207	家鸡（ <i>Gallus domesticus</i> ）的肉类和可食用内脏，新鲜，冷藏或冷冻

* In English Only.

* 仅英文。